

Mi. 14. Oktober 2026, 20:30 @ M8, Mainz
MIKE STERN Band feat. Dennis Chambers
JAZZ FUSION ALLSTARS

MIKE STERN (guitar)
LENI STERN (guitar/ n'goni /vocals)
BOB FRANCESCHINI (sax)
CHRIS MINH DOKY (el. & upright bass)
DENNIS CHAMBERS (drums)

<https://www.jazz-mainz.de>

tickets@jazz-mainz.de

<https://www.jazz-mainz.de/Stern-tickets.php>

Im Laufe einer Karriere, die sich über vier Jahrzehnte erstreckt und mehr als ein Dutzend vielseitiger und innovativer Aufnahmen umfasst, hat sich der fünffache Grammy-Nominierte Mike Stern als einer der führenden Jazz- und Jazz-Fusion-Gitarristen und als einer der angesehensten E-Gitarristen und Komponisten seiner Generation etabliert.

Sterns Musik entstammt seit jeher einem farbenfrohen und vielfältigen Viertel – einem Ort, an dem zahlreiche künstlerische Stile zusammenfließen und einen frischen Sound hervorbringen, der zwar im Jazz verwurzelt ist, sich jedoch weigert, sich an starre Grenzen zu halten. Seit seinen frühesten Aufnahmen hat der ehemalige Bandkollege von Miles Davis, Jaco Pastorius, Billy Cobham und anderen hochkarätigen Innovatoren Elemente aus Rock, Blues, Soul und mehr mit seinem soliden Jazzfundament verschmolzen.

Als elektrisierender Solist, dessen rasante Virtuosität die Feuerkraft des Rock-Fusion-Stils mit ausgefeilten Jazzharmonien und einer zutiefst bluesigen Bending-Technik verbindet, besitzt Stern die Fähigkeit, jedes Konzert oder jede Session, an der er teilnimmt, sofort auf ein höheres Niveau zu heben. Dabei kanalisiert er die Geister seiner persönlichen Gitarrenhelden Jimi Hendrix, Wes Montgomery, Jim Hall und Albert King. In Sterns musikalischer Welt ist jeder willkommen, der die Energie, Vielseitigkeit und Leidenschaft ins musikalische Handwerk einbringt.



In a career that spans four decades and a discography that includes more than a dozen eclectic and innovative recordings, five-time Grammy nominee Mike Stern has established himself as one of the premier jazz and jazz-fusion guitarists and one of the most esteemed electric guitarists/composers of his generation. Stern's music has always come from a colorful and diverse part of town, a place where numerous artistic styles converge to create a fresh sound that's rooted in jazz but refuses to adhere to rigid borders. Since his earliest recordings, this former band mate of Miles Davis, Jaco Pastorius, Billy Cobham and other high-profile innovators has grafted elements of rock, blues, soul and more to his solid jazz foundations. An electrifying soloist whose blistering chops combine rock-fusion firepower with sophisticated jazz harmonies and his inherently bluesy string bending prowess, Stern has the ability to instantly elevate the proceedings on any gig or session he plays by channeling the spirits of his own personal guitar heroes Jimi Hendrix, Wes Montgomery, Jim Hall and Albert King. On Stern's street, anybody who brings a sense of energy, eclecticism and passion to the craft of music is welcome to play. Accompanied by the solid rhythm section formed by Chris Minh Doky (bass) and Dennis Chambers (drums), the concert will be a wide musical journey from rock/fusion/jazz compositions to sweet and melodic ballads where there will be space for Bob Franceschini's saxophone funk/jazz paintings and as well for the African atmospheres of Leni Stern's guitar, N'goni and vocals.